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Skolebestyrelsesmøde i Isenvad 
Mandag den 26/8 kl. 18.30 – 21.30 

 

Tirsdag 17/9 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Allan 

Lørdag 5/10 IS Bestyrelsesdag kl. 9-15 – Medplanlægger Dorte 

Torsdag 7/11 NO 
kl. 16.30-18.30 

Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Karsten 

Onsdag 11/12 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Karina 

Torsdag 9/1 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Jane 

Onsdag 5/2 IS Skolebestyrelsesmøde – Medplanlægger Anja  

Mandag 10/3 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Allan 

Onsdag 2/4 IS Skolebestyrelsesmøde – Medplanlægger Dorte 

Tirsdag 6/5 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Karsten 

Onsdag 11/6 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Karina 

 
 

Afbud: Elevrådet 
 

Pkt: Tid: Indhold: Bilag: 

  

Præsentation 
Velkommen til alle. Især de nye medlemmer som er: 
 
Forældre: Jane (Nordre), Anja (Nordre), Karsten (Nordre), Karina 
(Isenvad), Dorte (Isenvad) 
 
Ansatte: Stine (Isenvad), Annette (Nordre), Morten (Isenvad) 

 

 18.30 

Siden sidst (almen og special) 
- SFO og børnehave 
Isenvad børnehave og SFO: 
Der er lavet en midlertidig vuggestuegruppe med fire børn. Den er 
blevet etableret efter aftale med kommunen, da en dagplejer blev 
sygemeldt. 
Ny pædagog er ansat. Har timer både i børnehaven og SFO. 
Alle ser frem til Stjernestund i Ikast d. 30. aug. 
 
Nordre:  
De nye 0. klasser er startet op sammen med de ”gamle” børn. Dejligt 
med liv i SFOen.  
Det nye personale er startet op og der kommer flere nyansættelser. 
Alle skal lige falde på plads.  
Der er godt gang i forberedelserne til Stjernestund. Alle glæder sig. 
 
- Skole  
Isenvad: 
Pga. en opgave på en elev blev der ansat en medarbejder i det tidlige 
forår, men vedkommende fik hurtigt et andet job, og der er i stedet 
ansat en anden. 
 

 



   
Skolebestyrelsesmøde nr. 203 
 
Referat 
 

  

Nordre: 
Der har været ændringer på personalefronten. Noget er faste stillinger 
andet er fx barselsvikarer. De sidste løse ender er ved at blive lukket.  
 
Både Isenvad og Nordre har været til foredrag med Rasmus Alenkær. 
Dette var i samarbejde med Bording og Engesvang Skole. 
Overskriften var Pædagogisk værtskab https://www.youtube.com/watch?v=IylQ-

-jTr8I 
Orientering om bussituationen og det arbejder, der har været lavet for 
at få bedre ruter mellem Nordre og Isenvad. Men pga. det kommende 
udbud, så laves der ikke om nu. 
 
- SGU og specialområdet 
Nordre: Nye navne til mellemformerne/baserne for at signalere et 
tættere samarbejde. Derfor hedder det østbase A og østbase B, 
midtbase A osv. 
 
- Forældregruppen  
*Møde 7/11 med BKF-udvalget kl. 19-21 på Remisen Brande 
Derfor flyttes SB-mødet til d. 7/11 kl. 16.30-18.30 i Allans lokaler. Se 
adressen i kalenderen. 
 
*Stormøde i IBK d. 9/10 kl. 14-18 ”Sammen om Skolen” 
(FællesElevråd, Politikere, Skoleledelse, Medarbejdere, Fagorganisationer, Forældre) 

 

Allan, Dorte, Ole, Anja deltager.  
 

1. 19.00 Nyt fra elevråd  
Intet nyt da elevrådet ikke er konstitueret endnu. 
 

 

 

2. 19.10 Opsamling på møde for nye bestyrelser d. 21/8 
Tilføjelse til punktet: Valg af næstformand til SB for NO/IS 
Dorte er valgt som næstformand. 
 
Jane, Karsten og Anja deltog på mødet d. 21/8. Der var en masse 
information. Det var fint, men der var ikke tid til ret meget snak i de 
lokale bestyrelser. 
Det vil være relevant at dykke ned i nogle af pointerne fra mødet til 
bestyrelsesdagen d. 5. oktober. 
Bestyrelsen modtager det diasshow, som Thomas Garsdal til mødet. 
 Bo sender det. 

 

3. 19.20  Info om og arbejde med ”Proces mere tid til kerneopgaven” i IBK 
Forslag skrevet ind i skema som sendes videre til tovholdere for 
undersøgelsen. 

 

  Kaffe  

4. 20.15  Lave budgethøringssvar 
Stikord til høringssvar: 
Bestyrelsen er glade for, at det prioriteres, at vandrørene endelig skal 
udskiftes. Bestyrelsen er også glad for, at ventilations- og 

Se mail  

https://www.youtube.com/watch?v=IylQ--jTr8I
https://www.youtube.com/watch?v=IylQ--jTr8I
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varmesystemet er skrevet ind som anlægsforslag. Bestyrelsen vil 
opfordre til, at det bliver lagt ind som et anlæg, der skal gennemføres 
i den nærmeste tid, så indeklima og arbejdsmiljø kan bedres. Det har 
stor betydning for ansatte og elevernes trivsel. 
Udgiften til Store Bededag bør skolerne kompenseres for. 
Da der er midler pga. selskabsskatterne, bør nogle af dem sættes i 
spil – også til drift. 
Der bør være mulighed for, at der opkræves et deltagergebyr ifm. 
indkvartering. Fx 10-20 kr. pr. deltager. Det kan bidrage til dækning af 
de udgifter, der er ifm. indkvartering. 
Trafikken er en udfordring omkring Nordre Skole – især om 
morgenen. Skolen har gjort en del, men der er behov for et større 
anlæg. Det har betydning på trafikbelastningen på Hagelskærvej, at 
der er kommet en ny friskole(Guldminen). Desuden vil det også få 
betydning, at der kommer et nyt boligområde. 
Mulighed for to-voksen i undervisningen. 
 
Der skal fortsat være en opmærksomhed på, at der skabes gode 
busmuligheder for eleverne fra Isenvad, der går i skole på Nordre.  
 
Bo laver et udkast til høringssvar og bestyrelsen får det til gennemsyn 
og mulighed for kommentering. 

5. 21.10 Personalesager  
 

6.  21.20  Opslag til AULA 
- Velkommen til nye medlemmer i skolebestyrelsen. Se hvem det er 

i referatet. 
- Stjernestund afvikles d. 30. august – fælles for alle SFO´er i IBK.  
- Bestyrelsen deltager i et stort, fællesmøde med andre bestyrelser 

og medarbejderrepræsentanter d. 9. oktober, samt et møde med 
børne, kultur og fritid d. 7. nov. 

- Høringssvar til budgettet for 2025 er udarbejdet.  
- Udarbejdelse af forslag til byrådet vedr. undersøgelse af 

muligheder for mere tid til kerneopgaven. 

 

7.  Evt. 
Intet 

 

Punkter til kommende møder: 
Skolebestyrelsens årshjul, herunder bestyrelsens ”mærkesager” + Hvordan arbejder forældrene med 
værdigrundlaget jf. handleplanen i skoletrivselforalle + Karakterdannelse i et forældreperspektiv + 
Entreprenørskab og praksisfaglighed: Hvad kan bestyrelsen bidrage til og med? + Dialogspil + Udvikling af 
idrætsprofilen. 


